

Franckesche Stiftungen zu Halle

Commentatio De Antiquo Illo Documento Qvod Secvndo Geneseos Capite Exstat

Heinrichs, Johann Heinrich

Goettingae, 1790

VD18 11806575

Errata

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-203199

bitur, adiunctis practicis in scribendo disputandoque exercitationibus.

Hora XI — XII. quater per hebdomadam *elementa linguae Hebraicae* secundum mea dictata docebo, adiuncta facilioris alicuius Vet. Test. libri historici interpretatione ab Auditoribus Honoratiss. instituenda.

Hora matutina VII—VIII. duce III. KAESTNERI libro *Mathesis purae* sexies explicabo.

Neque iis deero, qui in Latinis, Graecis & Anglicis priuatissima mea opera uti velint.

Quibus conaminibus, ut sicut consuevis, Commilitones Honoratissimi, frequentia Vestra fauere haud dedignemini, etiam atque etiam rogo.

ERRATA.

Incuria quadam accidit, ut p. 46. lin. 3 *exhibita* pro *exhibitae* & lin. 19. *me* pro *mihi* scriptum maneret. Nam quae leuiora sphalmata tam in titulo quorund. exempl. quam in libello ipso passim inueniuntur, vel me non monente, corrigit Ben. Lect.
